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godine, bićete u mogućnosti da objavite pomene vaših najmilijih, 

kao i vaše male oglase.
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IZ MOG UGLA

Autor: Sofija Pualić Špero

Dragoljub iz Kupusine, od 
samo 11 meseci starosti, 
provodi već devet meseci 
u bolnici. Mogao bi biti kući. 
A treba mu samo aparat 
za disanje koji košta sa 
pratećom opremom oko 
8.000 evra. Za njegovu 
porodicu ova suma je 
nedostižna. Za neke je 
ona džeparac. Dobri ljudi 
daju koliko imaju, a ovi sa 
džeparcom ni da se sete.
E, to smo mi. Izgubili smo 
svaki osećaj za sugrađane, 
decu, komšije, prijatelje.
Zato kada prođete pored 
kutije dobrovoljnog priloga 
za Dragoljuba ubacite koji 
dinar. Pročitajte i plakate 
apela za pomoć. Bez 
aparata Dargoljub ne 
može ni sat. Ugledajmo se 
na Kupusince koji su za dva 
dana prikupili određenu 
sumu, za ovu malu 
zajednicu dovoljno.
Ali evo upustva kako da 
pomognete bebi. Broj 
žiro računa, dinarskog: 
2 7 5 0 0 1 6 6 1 8 9 6 2 6 2 5 9  
i deviznog:     
27500166189624405 u 
Societe Generale banci 
na  ime Dragoljuba 
Prislingera.Najzad: Budimo 
srećni dok dajemo!!! 
Budimo srećni da mi 
možemo pomoći drugom, 

POMOZIMO 
DRAGOLJUBU

ŽRTVE I NASILNICI

MOTIKA ŠKOLOVANIM!

DECA BOLJA !

Užasavam me gradska 
priča po kojoj se žrtve i 
nasilnici izjedanačavaju. 
Sve dok tako svet, u ovoj 
našoj provinciji, bude 
razmišljao sve više će biti 
žrtava i nasilnika.
Strašno! Treba li da ćutimo 
da maltene u svakoj petoj 
kući imamo psihičko, a 
u svakoj destoj, i fizičko 
nasilje. To je otprilike ovfrlje 
mišljenje, a verujem, da 
je možda još gora slika. 
No, najgore je što, što je 
naša palanačka javnost 
podeljena. Neki čak imaju 
opravdanje za nasilje te 
kažu dođe “žuta minuta”. 
Može li se zbog te navodne 
“žute minute” drugome 
oduzeti život. Ovo znači da 
smo u dubokoj krizi svojih 
života. Da nam nečiji oduzet 
život ništa ne znači. To znači 
kada danas-sutra neko 
nekome oduzme život 
ćutimo. Nećemo da se, 
tobož, zameramo, a pored 
nas ginu ljudi, padaju ko 
sveće, a to se nama sutra 
može dogoditi. Dok mi 
ĆUTIMO drugi ginu. Nasilja 
je bilo mnogo i ranije. Ali, čini 
mi se, da je tada patrijahlni 
duh, sve to zataškavao. 
Dok žmurimo sve će dalje 
biti takvo. Ako ne i gore. 
Nalazeći opravdanje za 
nasilnika ili nasilnicu (jer 
i toga ima), mi zapravo 
šaljemo poruku UDRI! Koji 
smo to mi ljudi???

bebi pogotovo!!!

By the way,  žali mi se 
jedna ispisnica koja ima 
unučad u osnovnoj školi, a 
sama je završila jedan od 
težih fakulteta: “Kako da ja 
očekujem da moja unučad 
da budu perspektivni  
kada im u školama 
predaju najteže predmete 
predavači koji sami nemaju 
adekvatne fakultete. 
Nema dovoljno  hemičara,  
metamatičara, profesora 
srpskog  i stranih jezika… 

Ne mogu da verujem da se 
na Pedagoškom fakultetu 
za učitelje baš toliko uče 
detaljno ovi predmeti 
da bi diplomirani kasnije 
predavali ovako ozbiljne 
nastavne programe. Pa ja 
sam još u petom razredu 
u tadašnjoj školi “Moša 
Pijade” imala nastavnika 
koji je završio matematiku 
na Višoj školi, ali ipak 
matematiku. Čak mu 
pamtim ime, Ferenc Pap” 
–završava ogorčena moja 
prijateljica.
Šta da joj kažem. Nemam 
školarce pa ne znam šta 
znaju a šta ne. Ali da skratim 
muke mojoj prijateljici, 
odgovaram joj: “Ma šta te 
briga, ionako se fakultetske 
diplome kupuju”. Ipak, 
šalu na stranu, već sama 
činjenica, da nam u 
školama nedostaje stručni 
predavači, baš tu, gde 
najviše trebaju, zabrinjava.
P.S.Ipak, raduje, da je iz 
Apatina poteklo mnogo 
studenata, koji sada 
završavaju mastere u 
inostranstvu gde je njihov 
talenat i znanje prepoznato. 
Ima, ih u Portugaliji, 
Švajcarskoj, Italiji, Americi, 
bar ono što ja znam. To 
samo znači da su nam deca 
i bistrija, talentovanija, nego 
što nam je školstvo, u svojoj  
učmalosti.

Znam ljude koji su završili 
fakultet, perfektno govore 
dva svetska jezika, engleski 
i nemački, ali za njih u 

ovom gradu godinama 
nema posla. Znam i neke 
koji bez fakulteta i znanja 
jezika rade na mestima 
gde bi to bilo neophodno. 
Znam ljude koji su završili 
tek osnovnu ili u najboljem 
slučaju trogodišnju školu a 
imaju plate od kojih da se 
zavrti u glavi.
Iz iskustva znam, na kraju, 
da će  neškolovani, imati 
veću penziju od školovanih.
Mislim, da više nije 
potrebno objašnjavati, 
osim da je vredonosna 
d r u š t v e n o - d r ž a v n o 
priznata lestvica pala na 
najniže grane. Za mlade, 
koji su se mukotrpno, uz 
velika roditeljska odricanja 
školovali, nemam nijednu 
utešnu reč. Nažalost.
A u društvu bez 
vredonosnog sistema 
jedina je preporuka: 
Nemojte se školovati. I 
daleko je od istine ona 
stara, nekada važna izreka: 
“Učite, da biste bili što dalje 
od motike”.
Ispalo na kraju da je motika 
pripala školovanim, a med 
neškolovanim.
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Uspešna godina tima lokalne samouprave - 
Investicije prioritet u naredne tri godine

Autor: Jelena Kosanović

Prošlo je tačno godinu 
dana otkako je formirana 
nova lokalna vlast u 
opštini Apatin. Tim 
povodom, u velikoj sali 
SO Apatin održana je 
konferencija za novinare, 
a na kojoj su, osim lokalnih 
funkcionera, prisustvovali 
i direktori apatinskih javnih 
preduzeća i ustanova.

Jevto Milojević, pomoćnik 
predsednika opštine 
Apatin za investicije, 
zahvalio se svima što su 
mu pružili priliku da bude 
deo tima koji trenutno 
vodi opštinu Apatin. On je 
istakao kako je upravo taj 
tim zaslužan za činjenicu 
da je opština Apatin 
za nepunih godinu 
dana dobila sredstva iz 
pokrajine i republike za 
čak 21 projekat.

- Ponosan sam na mladost i 
iskustvo saradnika, na ljude 
koji su savesnim, korektim 
i poštenim radom za ovih 
godinu dana učinili to što 

su učinili. Krenuli smo sa 
velikim minusom u budžetu, 
uspeli to da konsolidujemo, 
da stvorimo preduslove za 
brži i užurbaniji razvoj naše 
opštine. Naš tim je uspeo 
da u nepunih godinu dana 
progura 21 projekat na 
nivou pokrajine i republike. 
To se nije uradilo sedeći i u 
to ćemo vas sada u junu i u 
julu mesecu uveriti. To znači 
da će Apatin u naredne 
tri godine biti jedno veliko 
gradilište. Obećavam vam 
da će Apatin u naredne 
tri godine ići mnogo brže, 
mnogo bolje i mnogo jače. 
Zahvaljujem se građanima 
na strpljenju za ovih godinu 
dana, ali se i nadam da će 
građani znati da cene rad 
za koji se ova ekipa založila, 
rekao je Milojević.
Zamenica predsednika 
opštine Apatin, Dubravka 
Korać, naglasila je da je 
timski rad ono po čemu 
je nova lokalna vlast 
prepoznatljiva i po čemu 
se razlikuje od svojih 
prethodnika. Sem toga, 
govorila je i o realizaciji 
velikih projekata vazanih 
za Apatin, ali i sela 
apatinske opštine.
-Godinu dana je prošlo 
veoma brzo, mnogo brže 
nego što smo očekivali i 
mnogo teže nego što smo 
očekivali. Sačekalo nas 
je dosta posla, ali i naši 
planovi i ideje. Mišljenja 

sam da smo uspeli sa 
njima da se izborimo, da 
smo pokazali da smo im 
dorasli. Pre svega, želim da 
naglasim razlike u odnosu 
na prethodne vlasti, a to 
je ova ekipa i ovaj tim koji 
radi zajedno. Takav slučaj u 
Apatinu dugo nismo imali. 
Ispoštovali smo i ono što 
SNS radi na nivou republike 
i pokrajine. Okupili smo 
ljude koje smatram da 
su kvalitetni i omogućili 
smo svima šansu, a to je 
i bilo prvo obećanje koje 
smo ispunili. Kada smo 
preuzeli vlast, krenuli smo 
da radimo. Ponosna sam 
što ćemo ove godine, uz 
pomoć čitavog tima, moći 
da realizujemo 5 značajnih 
projekata o kojima smo 
govorili. U pitanju su 
rekonstrukcija stare pijace, 
sportski tereni u gimnaziji, 
projekat uređenja gradske 
plaže, projekat završetka 
atmosferske kanalizacije 
i projekti koji su vezani 
za naša sela, projekati 
u okviru škola i drugih 
javnih ustanova u smeru 
energetske efikasnosti. 
Zahvaljujem se građanima 
na strpljenju, kao i ljudima 
koji su dolazili sa idejama, 
konstruktivnim predlozima 
i da ih pozovem da i u 
narednom periodu, ako 
imaju predloga, dođu. Naša 
vrata su im otvorena. U ovih 
godinu dana požrtvovano 
smo radili i nismo napravili 
nikakvu aferu ili gaf zbog 
kojeg bi se stideli, istakla je 
Koraćeva u svom izlaganju.
Milan Škrbić, predsednik 
opštine Apatin, zahvalio 
se svom timu na saradnji 
i poverenju koje mu je 
ukazano od 13. januara 2017. 
godine, otkako je na mestu 
predsednika opštine, i 
istakao kako je u poslednjih 

godinu dana u opštinu za 
projekte doneto preko 
80 miliona dinara. Ono 
što je naglasio jeste da je 
siguran u to da će Apatin 
u naredne tri godine biti 
prepoznatljiv prvenstveno 
po investicijama.
-Čast mi je da govorim 
za ovom govornicom u 
skupštinskoj sali, zajedno 
sa ovim divnim ljudima 
koji su mi pomogli da 
budem na čelu od kada 
sam preuzeo funkciju 
predsednika opštine. 
Uspešno sarađujemo i 
pravimo razne planove i 
projekte. Siguran sam da 
će Apatin ubuduće biti 
prepoznatljiv po mnogim 
stvarima po kojima do sada 
nje bio, a to su investicije. 
Želja nam je da nas građani 
apatinske opštine podrže i 
daju nam još malo vremena 
da dokažemo ovo o čemu 
govorimo. Za nekoliko dana 
stiže investicija koja dolazi 
direktno od strane države. 
Pored toga, proglašeno 
je i Lučko područje koja 
će postati deo Slobodne 
zone, a koja je proširena 
za 35 hektara. Sve to 
omogućava niz pogodnosti 
budućim investitorima. Kad 
su u pitanje investicije, u 
pregovorima smo sa više 
stranih kompanija. Ono što 
je zamrlo i stalo, mi smo 
pokrenuli, ali ništa ne može 
preko noći i za sve treba 
vremena, zaključio je Škrbić 
na kraju konferencije.
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Povodom navršene pune 
godine funkcionisanja 
trenutne vlasti na čelu 
opštine Apatin, Dubravka 
Korać, zamenica 
predsednika opštine 
Apatin, za 025info je 
rezimirala koje su najvažnije 
stvari urađene i šta nas 
očekuje u narednom 
periodu.

Prvih godinu dana - “Uredili 
smo sistem koji je bio 
katastrofalan”

“Ispoštovali smo obećanje 
da će mladi ljudi doći 
na mnoge odgovorne 
funkcije. Ono što odlikuje 
takvu postavku stvari 
jeste velika želja i energija 
da se bude prisutan i da 
se proprati i kreira svaka 
aktivnost u našem gradu. 
Rezultati te želje i energije 
se već vide u smislu 
razvoja naše opštine. Došli 
smo u haotičnu situaciju 
u jednom, ne mogu čak 
ni to nazvati sistemom. 
Uspostavili smo pravila 
kako treba da se finansira 
opština, za razliku od 
nekog prethodnog perioda. 
Nekoliko meseci smo 
živeli u strahu od blokade 
mnogih institucija, to 
građani ne mogu da 

Dubravka Korać: Uredili smo sistem, sledi 
realizacija projekata!

vide ako nisu direktni 
budžetski korisnici, i 
prosto osećam potrebu da 
kažem koliko je zaista bilo 
teško. Mnogo vremena 
smo potrošili da sistem 
uredimo i postavimo na 
zdrave osnove. Tek kada 
smo rešili te probleme, 
mogli smo da počnemo 
da radimo na projektnoj 
dokumentaciji koju nismo 

zatekli i koja nije postojala.”

Obrazovanje - 
“Uređujemo školske 
objekte, finansiramo 
n a j t a l e n t o v a n i j e , 
isplaćujemo putne 
troškove...”

“Mi smo imali mnogo 
neprijatnih situacija kada 
su škole u pitanju. Nisu bili 
uređeni toaleti, dvorišta, 
pojedine hale nisu radile 
u popodnevnim satima 
iako je to bilo neophodno 
za funkcionisanje nekih 
sportskih klubova, i još 
mnogo nekih drugih stvari. 
Ušli smo u realizaciju 
rešavanja tih problema. 
Uredili smo dvorište 
škole u Svilojevu, 
sada to isto radimo i u 
Kupusini. Konkurisali 
smo i odobrena su nam 
sredstva kod Pokrajinskog 

sekretarijata za uređenje 
šest škola. U narednom 
periodu će fokus biti 
na rešavanju problema 
grejanja u školama gde 
imamo jedan zastareo 
i nebezbedan sistem 
koji ne ispunjava mnoge 
standarde i naša želja je 
da do početka naredne 
školske godine uradimo 
projekte, u pitanju su zaista 
velike investicije. Naše 
škole se greju na mazut, 
ugalj, u Svilojevu se u 
školskim učionicama loži, 
što nisu standardi primereni 
21. veku. Obezbedili smo 
redovnu isplatu putnih 
troškova, raspisali konkurs 
za talentovane učenike 
i studente. Kada uđemo 
u taj sistem vidimo koliko 
zaista kvalitetnih đaka i 
prosvetnih radnika ima i 
koliko im malo sredstava 
treba da bi dali velike 
rezultate.”

Kultura - “Novi projektor 
koji će omogućiti projekcije 
na otvorenom”

“Ispričaću vam jednu 
zanimljivu situaciju. Prilikom 
jedne posete kulturnom 
centru iznosio se stari 
bioskopski projektor koji je 
bio u funkciji do pre nekog 
vremena. Direktorica mi je 
rekla da ga nose u Muzej 
kinoteke, što najbolje 
oslikava koliko je dugo 
bio van vremena i van 
trendova. Obezbeđena su 
sredstva za novi projektor 
i dobićemo mogućnost 
organizovanja predstava 
na otvorenom, što je ideja 
koja će, nadam se, uskoro 
zaživeti.”

Zdravstvo - “Ambulanta u 
Kupusini i novo sanitetsko 
vozilo su dobri primeri 
po kojima ćemo nastaviti 
raditi”

“Moram da pohvalim rad 
direktorice Doma zdravlja 
Branke Bajić, koja se 
mnogo trudi i iza koje su 
praktični, svakodnevno 
vidljivi rezultati. 
Napomenuću samo 
uređenje ambulante u 
Kupusini, prilagođavanje 
rada laboratorije Doma 
zdravlja građanima 
koji nisu u mogućnosti 
da se penju na sprat, 
obezbeđen je projekat za 
izgradnju lifta, dobijeno 
je novo sanitetsko vozilo 
a konkurisali smo da se 
Domu zdravlja dodeli još 
neko vozilo i na taj način 
da se građanima obezbedi 
kvalitetna briga o zdravlju 
i osećaj bezbednosti. To 
su građani prepoznali, 
oni su ukazali na mnoge 
probleme, njihova inicijativa 
je veoma važna.’’
Sport - “Nova pravila, veća 
izvesnost za klubove”

“Sport smo prilagodili 
stanju koje je u krajnjoj 
liniji zakonski normalno, i 
koje je na snazi u mnogim 
drugim opštinama a nije 
bilo kod nas. Raspisali 
smo konkurs za sportske 
klubove i oni sada imaju 
izvesnost na koja sredstva 
mogu da računaju u toku 
sezone. Mladi i talentovani 
sportisti dobijaju redovne 
stipendije na mesečnom 
nivou. Odobrena su nam 
sredstva za rekonstrukciju 
sportskih terena u 
gimnaziji za koja smo 
konkurisali. Čeka se 
završetak javne nabavke 
da možemo da realizujemo 
i taj deo. Uređen je projekti 
za teretanu na otvorenom, 
u planu je kompletna 
rekonstrukcija trim staze 
kod brodogradilišta. 
Nekoliko fondacija nam 
se javilo, zainteresovani 
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su za uređenje terena za 
basket u gradu i sigurna 
sam i da u oblasti sporta 
idemo u pozitivnom 
smeru. U Sportskom 
savezu opštine Apatin 
ovih dana postavljene su 
prilazne rampe za osobe 
sa invaliditetom kako bi 
im se dodatno olakšalo 
korišćenje teretane i 
drugih prostorija. Na njih 
ne smemo da zaboravimo 
jer oni to svojim rezultatima 
apsolutno zaslužuju.”

Kancelarija za mlade 
Apatin - “Želimo da čujemo 
glas bivših stipendista”

“Napravili smo program 
rada Kancelarije za 
mlade i taj program se 
poštuje. Najavila sam 
nedavno i realizaciju 
projekta kontakta sa 
bivšim stipendistima 
opštine Apatin. Oko 
400 stipendista je 
kontaktirano, urađene 
su ankete, trenutno je u 
procesu analiza gde će 

se napraviti fokus grupe 
koje će biti polazna 
osnova građanske 
participacije u planiranju 
narednog budžeta. Retke 
su opštine u Srbiji koje 
na taj način rade, i zaista 
moram da pohvalim KZM 
Apatin koja je iznela čitav 
projekat. Uskoro kreće 
letnja sportska liga koja 
podrazumeva takmičenje u 
odbojci na pesku, fudbalu, 
basketu, biciklistička 
trka za sve studente i 
srednjoškolce.”

Izgradnja pravoslavne 
crkve u Prigrevici

Opština na narednoj 
skupštini planira da 
ugovorom o donaciji 
pokloni zemljište Srpskoj 
pravoslavnoj crkvi u 
Prigrevici, gde je u planu 
izgradnja crkve, a biće 
završeno i oslikavanje 
hrama u Apatinu.

Prioriteti - “Kanalizacija u 
selima, razvoj Slobodne 
zone, investicije u luku”

“Prioritet je uređenje 
kanalizacionih mreža 
u selima, jer je situacija 
veoma loša. Ovih danas 
su pale jake kiše i treba da 

Gradska plaža - “Potpuno 
nov izgled već ovog leta”

“Apatin je godinama guran 
od Dunava i to mora da se 
promeni.

Urađeno je idejno rešenje i 
obezbeđena su sredstva u 
budžetu za uređenje plaže. 
Kod Ministarstva turizma 
smo konkurisali vezano 
za uređenje plaže tako da 
još postoji mogućnost da 

se ode na lice mesta da se 
vidi koliko to ljudima pravi 
probleme. Taj problem 
moramo hitno rešiti.   
Naravno, najveći fokus 
biće vezan za investicije u 
luku na Dunavu i nastavak 
razvoja Slobodne zone, to 
je apsolutno jasno.”

Za kraj ovog intervjua, 
Dubravka Korać je poručila 
građanima da imaju 
podršku u predstavnicima 
lokalne samouprave, i da 
svi moraju da krenu od 
svog mikrosveta koji mora 
da bude uređen pa će 
tako i čitavoj zajednici biti 
bolje. Ona je dodala da se 
neke stvari možda odvijaju 
sporije od očekivanog, 
ali i obećala da će iz 
tog razloga sigurno biti 
kvalitetnije.

dobijemo sredstva, ali bez 
obzira, mi smo rebalansom 
budžeta obezbedili 
dovoljno da možemo bar 
najbitniju fazu da uradimo.

Cilj je da plaža bude 
bezbedna i da je 
proglasimo gradskom 
plažom. To znači da je 
obezbedimo od ulaska 
skutera i motornih 
čamaca zaštitnim sajlama, 
bovama i znacima. Nivo 
peska će biti podignut, 
postavićemo ležaljke, 
suncobrane, svalčionice, 
mesta za čuvarsku 
službu... 

To je ono najosnovnije što 
opština planira ove godine. 
Ono što se još nalazi u 
idejnom rešenju i što 
ćemo realizovati u slučaju 
da dobijemo sredstva od 
Ministarstva turizma jeste 
teren za vaterpolo, ponton, 
veštačka stena i još neki 
mobilijar za najmlađe koji 
će upotpuniti sadržaj. 
Apatin mora da postane 
zanimljivo mesto za one 
koji žive ovde ali i one koji 
ga posećuju, i mislim da je 
ovo samo jedna od stvari 
koje će ići u tom pravcu.”
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Milan Škrbić, predsednik 
opštine Apatin, za 025info 
je govorio o radu lokalne 
samouprave od kako 
je Srpska napredna 
stranka na vlasti u 
prethodnih godinu dana, o 
prednostima pri dovođenju 
investitora, statusu lučkog 
područja kao i razvojnom 
potencijalu naše opštine. 
Nezaobilazne teme vezane 
su i za razvoj poljoprivrede, 
turizma, pomoći sportistima 
i sportskim organizacijama.

Škrbić je govorio i o 
mnogim kulturnim i 
zabavnim manifestacijama 
koje nas očekuju u 
narednih nekoliko meseci. 
 
O RADU LOKALNE 
S A M O U P R A V E . . . 
 
“Nismo davali velika i 
nerealna obećanja, istakli 
smo da će biti teško, znali 
smo to na početku našeg 
mandata.

Ne bih da se ponavljam, ali 
zatekli smo praznu kasu, 
veliki dug od 330 miliona 
dinara koji je trebao biti 
vraćen za samo 6 meseci. 
Raznim uštedama i uz 
pomoć Vlade Republike 
Srbije uspeli smo da se 
konsolidujemo za razliku 
od mnogih opština u 
Vojvodini i u Srbiji. 
Ove godine smo 
aplicirajući na mnoge 
konkurse uspeli da 
dobijemo po raznim 
osnovama preko 80 
miliona dinara za 
investicije, zahvaljujući 
velikom radu lokalne 
samouprave i Kancelarije 
za lokalni ekonomski 
razvoj.

Mnogo toga još 
pripremamo i stvaramo 
klimu za dolazak 
novih investitora.” 
 
O LUČKOM PODRUČJU... 
 
“Apatin je infrastrukturno 
jedan od najopremljenijih 
gradova u Srbiji. Nekoliko 
investitora iz Slovenije, 
Ukrajine i Rusije je 
zainteresovano za 

ulaganje u našu opštinu.

Mi smo se 15 godina borili 
da dobijemo status lučkog 
područja i konačno smo 
uspeli, to je naša velika 
šansa. Sve dalje je na 
Vladi koja će raspisati 
međunarodni tender, a 
mi moramo da radimo na 
opremanju slobodne zone.

Moramo biti strpljivi, ima 
mnogo zainteresovanih 
za lučkog opreratera, 

a najave kažu da će 
tender biti raspisan do 
kraja godine. Veliki sam 
optimista po tom pitanju 
i kako smo konstatovali 
nedavno, luka na Dunavu 
će preporoditi najveći 
lički grad na svetu.” 
 
O POLJOPRIVREDI... 
 
“Država daje velike 
povoljnosti za razvoj 

poljoprivrede, prepoznala 
je to.

Mi živimo u Vojvodini čije 
blagodeti ne koristimo 
dovoljno, u Holandiji 
ima 60 sunčanih dana 
godišnje a ta zemlja hrani 
pola Evrope. Naši uslovi 
su mnogo bolji, bavićemo 
se time u narednom 
periodu, pomagaćemo 
p o l j o p r i v r e d n i m 
proizvođačima i efekti će 
biti vidljivi.”

O SPORTU I 
FINANSIRANJU SPORTA... 
 
“Država je godinama 
pomagala sport, a novca 
je sve manje. Svi bi hteli 
pomoć a nemoguće je 
za sve izdvojiti dovoljno 
sredstava. Mi smo u 
opštini gledali da se sve 
to pravedno raspodeli, 
kroz konkurse, po Zakonu 
o finansiranju sporta, 
evo ove godine smo uz 
pomoć Apatinske pivare 
uspeli da isfinansiramo 
odnosno nagradimo 
najtalentovanije sportiste. 
Ja znam da je to malo, da 
klubovi žele više, međutim 
realnost je drugačija 
a siguran sam da će 
razvojem i napretkom 
ekonomije i privrede biti 
više novca za mnoge druge 
stvari pa tako i za sport.” 
 
O TURIZMU U 
NAŠEM GRADU I 
M A N I F E S TA C I J A M A . . . 
 
“Turizam je grana koja 
može doneti veliki profit, 
imamo šansu za razvoj 
ribolova, lova... Malo ko 
zna da je u Apatinu bilo 
60000 noćenja prošle 
godine. Prepoznali smo 
potencijal, kao grad koji je 
na Dunavu i koji ima šansu 
za razvoj. U sklopu ovoga 
imamo i manifestacije 
koje imaju tradiciju i koje 
privlače veliku pažnju na 
nivou Srbije. Ove godine 
će od 6. do 9. jula biće 
organizovane 54. po redu 
Apatinske ribarske večeri, 
a 24. juna biće održana 
8. Lička olimpijada. To 
je nešto što moramo 
nastaviti negovati, i 
naravno, unapređivati iz 
godine u godinu.”

Škrbić za 025info: Težak period je za nama, 
luka na Dunavu će preporoditi najveći lički 

grad na svetu 
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VD direktora Doma zdravlja iz Apatina o 
planovima i do sada urađenom

-Zatečeno stanje u Domu 
zdravlja nije bilo ružičasto, 
rekla je za 025info vd 
direktora Doma zdravlja 
Apatin, Branka Bajić koja 
je na tu funkciju stupila u 
septembru prošle godine. 
 

“Na svakom mestu videli 
smo nedostatke, krenuvši 
od sanitetskih vozila, 
za njihove popravke se 
odvajala velika količina 
novca, potom ambulante 
u Kupusini, tužbe radnika 
za neisplaćene putne 
troškove, dug apoteke...

Moram da kažem da smo 
mnoge stvari uspeli da 
rešimo. Ta zdravstvena 
stanici u Kupusini sada 
zaista izgleda pristojno, 
kompletno je renovirana. 
Ljudi sa sela moraju da 
osete i znaju da se na njih 
misli.
Novo sanitetsko vozilo 
smo dobili u martu, sa 
kompletnom opremom 
najnovije generacije. 

Radimo na tome da 
dodatno obnovimo vozni 
park i želja je da Dom 
zdravlja do kraja godine 

dobije još jedno novo 
vozilo.

Što se duga za putne 
troškove tiče, uspeli smo 
da nađemo zajednički 
jezik sa radnicima i taj 
problem se takođe rešava. 

U zgradi gde je opšta 
praksa i laboratorija 
svi sanitarni čvorovi su 
sanirani, okrečene su 
prostorije i sada to izgleda 
mnogo pristojnije.” - 
rekla je Branka Bajić. 

Rak rana je bila apoteka, 
odnosno ogroman dug. 
 
“Jeste, apoteka je velik 
problem. Imali smo dva 
velika dobavljača, Feniks 
i Panoniju. Sa Panonijom 
je napravljen reprogram, 
a prema Feniksu koji je 
najveći dobavljač ostao je 
dug od preko 55 miliona 
dinara. Pre petnaestak 
dana razgovarali smo 
sa predstavnicima 
Feniksa i dogovorili 
da se taj dug sanira u 
naredne četiri godine, 
počevši od oktobra. 
Lokalna samouprava 
kao osnivač će pomoći i 
prosto taj dug mora da 
se reši kako bismo mogli 
dalje da funkcionišemo. 
Bez podrške lokalne 
samouprave mnoge 
stvari ne bi mogle da se 
reše i zaista im se ovom 
prilikom zahvaljujem 
što prepoznaju značaj 
primarne zdravstvene 
zaštite za naše građane.” 
 
Sve što se radi, radi se za 
građane i njihovi komentari 
su više nego pozitivni jer se 
rad i trud vidi na svakom 
koraku, 

istakla je v.d. direktora 
Doma zdravlja Apatin i 
najavila šta je primarno 
u narednom periodu: 
 
“Pored rešavanja ovog 
problema oko apoteke, 
moramo da rešimo 
problem zdravstvenog 
kadra, kojeg je nažalost 
sve manje.
U narednih mesec dana 
očekujem dozvolu za 
prijem novih radnika. 
Uporedo sa tim 
konkurisaćemo na 
mnogim projektima, za 
ultrazvuk za ginekologiju, 
, kolor dopler, nabavku još 
neke medicinske opreme 
i nadam se pozitivnom 
trendu poboljšanja uslova 
u našem Domu zdravlja na 
zadovoljstvo kako radnika 
tako i pacijenata.” - rekla je 
za 025info Branka Bajić.

MO SNS 
Prigrevica uredio 
dvorište vrtića u 

svom selu

Aktivisti MO SNS 
Svijlojevo uredili 

autobuska 
stajališta u selu

Srpska napredna stranka 
je u više navrata skretala 
pažnju koliko je neophodan 
paralelan razvoj sela 
opštine Apatin sa samim 
gradom. 

Nedeljama unazad, 
delima su aktivisti stranke 
pokazivali svoju inicijativu 
u Svilojevu i Sonti, a sada je 
tako bilo i u Prigrevici.
 

Nakon što su uredili park 
u kom su napravili terene 
za odbojku na pesku i mali 
fudbal,

aktivisti MO SNS Svilojevo 
u svom selu su organizovali 
još jednu radnu akciju.
Svilojevački naprednjaci 
okupili su se i ofarbali 
autobuska stajališta. 
Drvena stajališta koja krase 
Svilojevo sada su zaštićena 
od svih vremenskih uslova, 
a što će im umnogome 
produžiti vek trajanja.

MO SNS Prigrevica, koji 
je uz Apatin najmasovniji 
mesni odbor, organizovao 
je akciju koja je imala za 
cilj da se uredi dvorište 
vrtića. U okviru akcije su 
rekonstruisane sve sprave 
za igru, stari tobogan 
je zamenjen novim, a 
mališani su dobili nove 
klupice i stoliće.
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DEČIJE PRIREDBE U 
DOMU KULTURE

Autor: Jelena Kosanović

Direktorka Predškolske 
ustanove ,,Pčelica’’, 
Biljana Mandić, ispred 
organizatora je svečano 
otvorila 21. Dane dečijeg 
stvaralaštva.

Mandićeva se zahvalila  
gostima, predstavnicima 
opštine Apatin, njihovog 
osnivača i, prema njenim 
rečima,  najvažnijeg faktora 
njihovog postojanja.  

Zahvalila se na podršci 
i svojim  kolegama, 
diretkorima škola, 
saradnicima, a naročito 
roditeljima, njihovim prvim i 
najvažnijim saradnicima.

- S ponosom mogu da 
kažem kako nas svi ljudi 
u našem gradu i u opštini  
prepoznaju po Danima 
dečijeg stvaralaštva, te smo 
se i ove godine potrudili 
da organizujemo prigodan 
program sa novom temom 
i novim tačkama.

Ovogodišnja tema je 
,,Lepa reč’’, a za nju smo 
se opredelili jer se lepa reč 
rađa iz lepe misli, a lepa 
misao se rađa iz lepog 
osećanja. Da bismo došli 

do tog završnog čina, 
izricanjem lepe reči mi 
moramo da stvorimo takvu 
atmosferu i takav život, a 
ovde pre svega mislim na 
našu decu.

Izgovarajući lepe reči, naša 
deca će zračiti radoću, 
srećom i lepim vaspitanjem. 
Lepu reč smo, nažalost, 

urušili, oštetili i stalno, 
svakodnevno radimo na 
tome da kvarimo naš jezik i 
naš govor. To ne smemo da 
dozvolimo jer je jezik naš 
identitet i naše biće.

Lepe misli, lepa osećanja, 
puno sreće i radosti za ovu 
našu decu i bolji i radosniji 
život - to je zadatak svih 
nas.

Veliku zahvalnost dugujem 
našim vaspitačima, 

medicinskim sestrama-
vaspitačima, stručnim 
saradnicima i svim 
zaposlednima u našoj 
ustanovi za zalaganje 
tokom cele školske godine, 
a naročito za ovo što 
ćemo videti u okviru 21. 

Dana dečijeg stvaralaštva, 
rekla je Mandićeva, 

poželevši svima da uživaju 
u manifestaciji dece iz PU 
,,Pčelica’’ kao što oni uživaju 
sa njima tokom cele godine.

Priredbe u izvođenju naših 
najmlađih sugrađana 
trajale su tri dana, a u 

velikoj sali Opštinskog 
kulturnog centra  
svakodnevno se tražila 
karta više.
 
U komplet programu je 
učestvovalo blizu 500 
mališana iz svih vrtića iz 
Apatina, iz Naselja Roma, 
kao i deca iz Prigrevice i 
Sonte.

U SVETU MAŠTE

Povodom 21. Dana dečijeg 
stvaralaštva, u galeriji 
Meander je otvorena i 
izložba dečjih likovnih 

21. Dani dečijeg stvaralaštva
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I ove godine, kod fontane 
u Glavnoj ulici u Apatinu, 
održano je tradicionalno 
okupljanje maturanata 
sve tri srednje škole iz 
našeg grada.

Nakon što su se okupili, 
usledio je defile maturanata 

radova na temu ,,U svetu 
mašte’’.

Kreativnost mališana iz 
Predškolske ustanove 
,,Pčelica’’, kao i njihovih 
vaspitača i ove je godine 
prevazišla očekivanja svih 
koji su imali priliku videti ova 
velika dela malih majstora. 

MASKENBAL 2017.

21. Dani dečijeg 
stvaralaštva zatvoreni 
su tradicionalnim 
maskenbalom.

Vesela, šarena povorka 
prošetala je od Glavne ulice 
u Apatinu do Trga Nikola 
Tesla, gde su, po grupama, 
ponosno prošetali binom i 
pokazali svoje maske. 

Na prepunom Trgu 
roditelji, bake, deke i ostali 
ponosno su gromoglasnim 
aplauzima pozdravljali 
naše najmlađe sugrađane. 
Blicevi su sevali na sve 
strane, tako da će i 
ove godine biti pregršt 
fotografija koje će još dugo 
podsećati na ovo lepo 
druženje.

Tradicionalni defile 
maturanata

do Trga Nikole Tesle. 
Ovaj događaj je, kao i 
obično, privukao veliki 
broj naših sugrađana. 
Po završetku defilea, 
maturanti su se uputiti u 
restoran, a gde su zajedno 
sa profesorima proslaviti 
završetak školovanja.
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U Prigrevici održane Majske svečanosti
Autor: Rajko Bošković

U Prigrevici su od 12. 
do 14. maja održane 
tradicionalne Majske 
svečanosti. 

Prvi dan manifestacije 
su obeležili najmlađi 
Prigrevčani, a start 
trodnevnog programa je 
označen startom uličnih 
trka učenika OŠ Mladost. 
Najbolji po razredima su na 
glavnoj bini u centru sela 
nagrađeni medaljama. U 
isto vreme na platou ispred 
bine aktivisti Crvenog 
krsta Apatin su prisutnima 
na praktičan način 
prikazali stečena znanja 
iz pružanja prve pomoći.
Program na bini je počeo 
nastupom najmlađih, 
mališana vrtića Pčelica, 
zatim programom učenika 
prigrevačke Osnovne 
škole Mladost i na kraju 
mini koncertom mladih 
prigrevačkih muzičara. Za 
sve nastupe učesnici ovog 
skoro dvosatnog programa 
su nagrađeni burnim 
aplauzom svih prisutnih. Da 
mladi nastavljaju bogatu 
folklornu tradiciju u selu 
pokazao je nastup članova 
KUD Prigrevica, a zatim i 
njihovih gostiju, folkloraša 
iz Modriče koji su oduševili 
spletom igara iz Srbije. Kako 
je odmicao program na bini, 
tako je i plato ispred bio sve 
puniji Prigrevčana i njihovih 
gostiju koji su u velikom 
broju ispratili takmičenje 
pevača amatera za Prvi 
glas Majskih svečanosti, 
da bi prvi dan svojom 

svirkom završio prigrevački 
Bravo bend. 
Nakon sjajnog prvog 
dana i otvaranja Majskih 
svečanosti u Prigrevici, 
subotnje jutro pretilo je da 
pokvari program zbog kiše 
i nešto lošijeg vremena, 
ali su se organizatori i svi 
prisutni svojski potrudili 
da vreme ne utiče na 
sjajno raspoloženje i već 
unapred zakazan program 
manifestacije. Ispred 
OŠ Mladost u Prigrevici 
održano je takmičenje u 
vožnji spretnosti bicikla 
za decu do 10 godina 
i takmičenje u vožnji 
spretnosti, motociklom 
i mopedom. Čedomir 
Njegomir iz Udruženja 
ljubitelja motora 
Prigrevica rekao je da 
su deca imala priliku da 
uživaju te da su svi koji 
su učestvovali pobednici. 
Takođe, održana je i 
četvrta po redu izložba 
oldtajmera i mopeda, a 
kako je izjavio organizator 
Predrag Pokrajac, ova 
izložba je privukla veliki broj 
oldtajmer klubova i moto 
udruženja iz okruženja. I 
pored lošeg vremena odziv 
je bio velik, a specijalni gost 
bio je Tibor Kovač, najstariji 
učesnik manifestacije, član 
Oldajmer kluba Subotica. 

Od gospodina Kovača 
saznali smo da je rođen 
davne 1928. godine, da 
je prvi motor vozio kao 
četrnaestogodišnjak (1942. 
godine), a u prvoj trci 
učestvovao četiri godine 

kasnije (1946. godine). 
Organizatori su istakli da 
će tradicija biti nastavljena 
i naredne godine, i dodali 
da je najstariji motor 
na ovoj izložbi Đilera 
proizvedena 1934., a 
automobil Mercedes 170 
DS iz 1954. godine. U klubu 
Rajko Čule otvorena je 
izložba slika Milana Čanka i 
Dušana Vanjeka i trofejnog 
oružja Nedeljka Ćupovića, 
a u hali OŠ Mladost 
Prigrevica na programu 
je bio odbojkaški turnir 
za pionirke na kojem su 
pored domaćina OK Boom 
Volley učestvovali još i AS 
Čonoplja, OK Apatin i ŽOK 
Mladost Bački Petrovac. 
U popodnevnima satima 
održan je defile motora i 
automobila kroz Prigrevicu, 
u Spomen biblioteci 
književni program pod 
nazivom Sećamo se i naših 
dragih gostiju, recitatorske 
družine Među nama iz 
Novog Sada, a uveče 
su posetioce zabavljale 
grupe Anestezija, Doli bel 
i Osvajači.

Treći dan prigrevačkih 
Majskih svečanosti počeo 
je polaganjem venaca 
na spomen obeležja u 
centru sela a povodom 
9. maja, Dana pobede 
nad fašizmom. Vence su 
položile brojne delegacije 
i udruženja, a ispred 
opštine Apatin to su učinili 
Dubravka Korać, zamenica 
predsednika opštine Apatin, 
Marko Đumić, sekretar 
SO Apatin i Nika Petrović, 

zamenica predsednika SO 
Apatin. Nakon polaganja 
venaca delegacije i meštani 
obišli su Klub Rajko Čule 
odakle su se uputili u Dom 
kulture gde je organizovana 
svečana akademija 
i prigodan kulturno-
umetnički program. 
Nastupali su članovi 
KUD Prigrevica, Lička 
pevačka grupa Ognjište, 
Etno grupa Lazarice a 
posebne simpatije velikog 
broja prisutnih dobili su 
najmlađi klanovi Kulturno-
umetničkog društva 
Prigrevica.
Završno veče prigrevačkih 
Majskih svečanosti 
proteklo je u zabavnom 
programu na bini u centru 
sela, pred velikim brojem 
Prigrevčana ali i gostiju 
iz okolnih mesta. Nakon 
nastupa Etno grupe 
Lazarice, prisutne je svojim 
nastupom zagrejao Spajder 
bend. Centralni deo 
programa je bio rezervisan 
za nastup Nemanja 
Stevanovića, nekadašnjeg 
učesnika, tačnije finaliste 
takmičenja Zvezde Granda. 

Šlag na tortu je bio nastup 
lokalne zvezde Marinka 
Stambolije. Prigrevčani 
su zajedno sa popularnim 
Maretom na najlepši 
način ispratili ovogodišnje 
Majske svečanosti koje 
su po rečima organizatora 
ali i reakcijama gostiju 
u potpunosti opravdale 

očekivanja.
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Može svet da se okrene, 
i zemlja da se pokrene ali 
šustera uvek bilo je i biće. 
Pa, neće valjda ljudi ići bosi. 

Obućarska industrija radi 
punom parom, i mušterija 
će uvek biti dok je sveta i 
veka. Idu trake bez prekida, 
uvek izbacujući  neke nove 
modele - odavde pa na 
svetsko tržište. Gde su u toj 
industriji one male nekad 
čuvene boemske radnje 
gde je majstor zakucavao 
eksere na pete i   sa 
mušterijom „bistrio“ svetska 
dešavanja? Toga više nema. 
Ponegde stidljivo se može 
uočiti po koja radnjica za 
popravku, lepljenje djonova 
i tu je kraj.  

Među retkima (možda 
i jedini) na prostorima 
bivše SFRJ na stari način 
pravljenja cipele svojim 
rukama ostao je još samo 
jedan majstor, Simke iz 
Kupusine. Ignjatije Simić 
ima 84. godine ali po 
vitalnosti svi su spremni 
da mu tu cifru umanje bar 
za dve decenije. 

Kod njega je svaka cipela 
unikat za sebe. I sve od čiste 
kože, što danas priznaćete 
predstavlja pravu retkost. 
U nekad čuvena vremena 
„Borova“ medju hiljadama 
radnika ovog giganta bio 

Izjava izvinjenja Miodragu Popovu

Ja, Ilija Bursać, kao direktor Unija plus doo izvinjavam se 
što je bez ikakvog razloga i povoda na najgrublji način 
uvređen i oklevetan Miodrag Popov u tekstovima: „Gde 
su slike iz Ernestinova?“ objavljenog u broju 8 štampanog 
medija 025info i na portalu istog glasila i tekst „Prljava 
kampanja socijalista ne jenjava“, objavljenog u broju 9 
štampanog medija 025info, čiji je osnivač Unija plus doo, 
a u kojima su izneti netačni podaci, uvredljive insinuacije, 
uvrede i klevete koje su nanele moralnu štetu i naškodili 
ugledu i časti gospodina Miodraga Popova.
Miodrag Popov ničim nije dao povoda za uvrede i klevete 
u navedenim tekstovima. Svestan sam velike štete koje su 
uvredama i neistinama nanete Miodragu Popovu.
Želim da M. Popov uvaži izvinjenje i kajanje što su mu 
takve neprimerne  i neistinite reči upućene. Kao direktor 
Unija plus doo, povlačim sve izjave i natpise u kojima su 
navedene netačne, uvredljive i klevetničke reči, upućene 
Miodragu Popovu i dozvoljavam da se ova moja izjava 
objavi u javnosti o mom trošku.
Žao mi je zbog svih neprijatnosti koje je zbog navedenih 
tekstova imao g.din Miodrag Popov.
Ilija Bursać
Direktor Unija pluss doo Apatin
U Apatinu,
21. april 2017. godine

KAD ŠUSTERSKO 
LEPILO UDJE U 

DUŠU - OBUĆAR 
SIMKE AKTIVAN I 

U 85.GODINI

DVE LASTE I 
TAJNA STAROG 

KOFERA - 
ZANIMLJIV ŽIVOT 
IŠTVANA KOME

Autor: Miodrag Baćanov

je najbolji. I više od toga. 
Na državnom takmičenju 
obućara Jugoslavije ( 
Srbije sve sa Makedonijom, 
Slovenijom, BiH, Hrvatskom 
i Crnom Gorom) opet 
najbolji. Prvi obućar Titove 
epohe.  Za šest decenija 
bavljenja ovim zanatom 
šustersko lepilo ušlo 
Simketu u nozdrve, pa 
dalje sve do duše. Zavoli 
se to kroz godine rada pa 
odlaskom u penziju Ignjatije 
zanat zadržao kao hobi. 
Još kad „kapne“ koji dinar, 
šta bi bolje. Ima on svoje 
stalne mušterije, a novi 
ako žele mogu da poruče 
kakve hoće cipele. Simke 
će ispuniti sve zahteve i još 
daje godinu dana garancije. 
Njegova   „radnja“ je   na 
haubi automobila i tako na 
pijacama Apatina, Sombora 
i Topole (kad je vašar). Simke 
u 85, godini sve to postiže, 
i voleo bi da svoje znanje 
pa i radionicu prenese na 
mladje, ali očigledno mladi 
nisu zainteresovani za ovaj 
zanat. 

Autor: Miodrag Baćanov

Svako ima svog kućnog 
ljubimca. Neko papagaje, 
neko golubove, a Apatinac 
Ištvan Koma – laste. Ali to 
je samo početak priče. Kad 
se malo „zagrebe“, odosmo 
u istoriju...

Sve je počelo od male, ali 
retke zanimljivosti. Poziv da 
se javnosti pokaže par lasta 
koje su se „odomaćile“ u 
kući domaćina. I tako i bi... 
Lepo vreme, kućna vrata 
širom otvorena a dve laste 
kao na svom terenu. Čas 
izleću, čas uleću, pa još 
i cvrkuću. Sve to gleda 

Ištvan Koma a osmeh mu 
ne silazi sa lica.

– To su moji prijatelji, i 
nemam nameru da ih teram. 
Preko dana su više napolju 
ali kad dodje veče evo ih u 
sobi na svom mestu ,iznad 
zavese. Oni cvrkuću a ja 
uživam, kaže Koma. Uživa 
Koma, ali i njegov drugi 
ljubimac, osmomesečno 
štene Snupi. Snupi će 
zalajati na prolaznike, 
mačke i vetar.Ali na laste 
– ne. Pa oni su jedan tim. I 
tako dok čekamo da laste 
ulete u sobu i to zabeležimo 
na snimku (pogledaj sliku 
1), iz dokolice domaćin 
otvara jedan stari kofer. Kao 
da je otvorio istoriju. Stari 
vojnički kofer njegovog 
oca Stevana rodjenog 
1932. godine čuva brojne 
tajne i vredne dokumente 
iz nekih već zaboravljenih 
vremena. Kao da se otvara 
stranica istorije pred našim 
očima. Djačka knjižica iz 
vremena izmedju dva rata 
sa likom Kralja Petra, album 
sa poštanskim markicama 

iz tih dana, pa novčić koji 
su koristili nemački vojnici 
(kao u seriji Salaš u malom 
ritu). Brojna dokumenta, 
autentični svedoci istorije 
se nižu pred našim očima, i 
skoro da zaboravimo zbog 
čega smo tu. A, laste još ne 
uleću...
Sećanje se vraća i nekoliko 
godina unazad kad je 
Ištvan postao u svetu 
poznat. Nedaleko od 
Apatina kometa promašila 
Komu, deo užarene mase 
iz svemira pao tek koji 
santimetar dalje od njega, 
a to zabeležili svi mediji 
Srbije i Sveta. Ima Koma još 
puno priča,ali to je za neki 
drugi put. Za sada toliko. 
Koma, Snupi i dve laste . I, 
kofer koji čuva tajne.

Društvo
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Ljubitelji filmova i posetioci 
Doma kulture imaće 
razlog za zadovoljstvo. 
 
“Opštinski kulturni centar 
je imao dva kinoprojektora 
koji su sada zbog 
dotrajalosti van upotrebe. 
Jedan se nalazi u OKC kao 
eksponat, a drugi smo 
ustupili Muzeju u Novom 
Miloševu. 

U postupku smo nabavke 
digitalnog projektora, 
pa ćemo na taj način naš 
bioskopski repertoar 
uskoro obogatiti novom 
vrstom filmova.” - rekla 
je za 025info vd direktora 
Opštinskog kulturnog 
centra, Danijela Obradović. 
 
Nedavno su objavljeni 
rezultati konkursa 
Ministarstva kulture 
i javnog informisanja 
gde je OKC-u Apatin 
odobreno 400.000 dinara. 
 
“Mi smo konkurisali u 
oblasti savremenog 
stvaralaštva sa projektom 
pod nazivom “Simpozijum 
skulpture Meander”. 
Prema tome, Apatin će 
u narednom periodu 

krasiti još neke skulpture 
koje ćemo u skladu sa 
dobijenim sredstvima 
i da napravimo.” 
 
Kad su u pitanju 
aktuelnosti vezane za 
OKC Apatin Danijela 
Obradović za 025info kaže: 
 
“U okviru festivala “Potpis 
2017” raspisan je konkurs, 
zapravo poziv za učešće 

na Međunarodnoj izložbi 
Ex librisa, a takođe u okviru 
toga raspisan je konkurs, 
tačnije već je završen 
konkurs za kratku priču 
Miodrag Borisavljević.

Moramo prosto malo i da 
se pohvalimo i da kažemo 
da su pristigle ukupno 
152 priče, što je najviše do 
sada. Čak su se pojavile 
priče iz Kanade, Amerike, 
Holandije što je zaista 
sjajno i celom projektu daje 
međunarodni karakter. 
Rezultati će biti objavljeni 
u toku jula meseca.” 
 
 
Za nešto manje od mesec 
dana, tačnije 25. juna, biće 
održana Zonska smotra 
folklora. 

Ova manifestacija broji 
preko 700 učesnika i 
izuzetno je zahtevna za 
organizaciju, a direktorica 
OKC kaže da će sigurno 
uspešno odgovoriti svim 
izazovima. 

Takođe, raspisan je konkurs 
za samostalnu izložbu za 
likovne stvaraoce u opštini 
Apatin u 2017. godini, a ova 
izložba će se realizovati 
od 28. juna do 18. avgusta. 
 
Za kraj razgovora za 025info, 
vd direktora Opštinskog 
kulturnog centra, Danijela 
Obradović saopštila je 
da je cilj u budućnosti 
modernizacija prostora i 
opreme i održavanje što 
većeg broja kvalitetnih 
programa u organizaciji 
kulturnog centra. 

 
“Lokalna samouprava 
nam je pomogla u 
smislu digitalizacije 
bioskopske sale, ali 
očekujemo u skorijem 
periodu i digitalizaciju 
audio i svetlosnog 
sistema. Radimo i na 
adaptaciji prostora kao i 
poboljšanju marketinga 
naše ustanove.” - kaže 
Danijela Obradović. 

Danijela Obradović, vd direktora OKC Apatin, o 
aktuelnostima vezanim za rad ove ustanove
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U Apatinu održana promocija romana 
Ljiljane Habjanović Đurović

Autor: Jelena Kosanović

U Narodnoj biblioteci 
“Miodrag Borisavljević” 
u Apatinu održana je 
promocija najnovijeg 
romana ,,Onda je došla 
dobra vila” poznate 
spisateljke Ljiljane 
Habjanović Đurović. 
Ljiljana je već dvadeset 
godina najčitaniji srpski 
pisac na našim prostorima, 
a novi roman govori 
o porodičnoj drami i 
bezuslovnoj ljubavi koja se 
odvija kroz različite faze.
Autorka Petkane, 
Ženskog rodoslova, Igre 
anđela, Paunovog pera i 
mnogih drugih izuzetno 
čitanih i popularnih dela, 
najuspešnija je srpska 
spisateljka u inostranstvu 
posle 2000. godine. 

Objavila je 30 romana na 
13 jezika (češki, italijanski, 
grčki, hrvatski, makedonski, 
francuski, mađarski, 
bugarski, ukrajinski, ruski, 
rumunski, beloruski, 
gruzijski), u 45 izdanja. 
Njen rad je predstavljen 
u uglednim književnim 
časopisima, a više 
studenata slavistike ima za 
temu svojih diplomskih i 
magistarskih radova upravo 
njena dela.
Da je Ljiljana Habjanović 
Đurović veliko ime u svetu 
književnosti potvrdila je i 
činjenica da je apatinska 
biblioteka, zahvaljujući 
njoj, bila posećenija nego 
ikad.
- Prezadovoljna sam 
promocijom održanom 
u Apatinu. Pre svega, 
zadovoljna sam 

činjenicom da među 
Apatincima ima puno 
mojih čitalaca. Jedna 
devojka me je čak više 
nego prijatno iznenadila, 
donevši neko od ranih 
izdanja mog romana ,,Igra 
anđela’’. To su čitaoci koji 
dugi niz godina prate moj 
rad i svaki susret sa njima 
posebno me raduje, istakla 
je Ljiljana za 025info.
Nešto više o najnovijem 
romanu ,,Onda je došla 
dobra vila’’ saznali smo od 
same autorke.
- Ova knjiga je napisana 
u slavu porodice. To je 
priča o jednoj majci i 
njenom sinu, priča o veri, 
ljubavi i nadi. Takođe, 
to je i priča koja govori 
o duhu ovog vremena 
i o svim zamkama koje 
vrebaju ljude, posebno 

mlade. U pitanju je knjiga 
koja mlade opominje da 
im slobodu mogu doneti 
samo oni koji ih istinski 
vole, a da svi drugi koriste 
obećanja o slobodi da 
bi ih zarobili. To je knjiga 
koja roditelje podseća 
da neprestano moraju 
sebi postavljati jedno isto 
pitanje i da se trude da u 
svakom trenutku znaju 
odgovor na njega, a pitanje 
glasi: ,,Gde je, šta radi i sa 
kim je moje dete?’’, rekla 
je Habjanović Đurović o 
svom najnovijem romanu i 
dodala da nikad ne smemo 
zaboraviti da nas samo 
ljubav može spasiti, ljubav 
koju primamo, ali i ljubav 
koju dajemo drugima. 

Od  20. broja 025info 
novina, koji će  biti u prodaji 
22.06.2017. godine, bićete 
u mogućnosti da objavite 

pomene vaših najmilijih. Iste 
možete dostaviti najkasnije 

do 20.06.2017. godine, do 12h, 
na adresi Petefi Šandora 57, 

Apatin.

Od  20. broja 025info 
novina, koji će  biti u prodaji 
22.06.2017. godine, bićete u 

mogućnosti da objavite vaše 
male oglase. Iste možete 

dostaviti najkasnije do 
20.06.2017. godine, do 12h, 

na adresi Petefi Šandora 57, 
Apatin.

Mali oglasiPomeni

Za vise informacija obratite se putem 
sledećeg broja telefona : 025/779-706
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Apatinski rukometaši 
obezbedili su pre nekoliko 
kola plasman u viši 
rang takmičenja nakon 
sjajne sezone u Drugoj 
rukometnoj ligi Srbije - 
grupa Sever. Plavo-belima 
je ostalo još jedno kolo 
šampionata, u kome će u 
subotu 3. juna od 19 sati 
dočekati Mladost TSK iz 
Temerina.

Uprava kluba je u saradnji 
sa Kancelarijom za 
mlade opštine Apatin 
odlučila da ovaj meč 
bude i humanitarnog 
karaktera, kutija za 
prilog biće postavljena 
u hali a sav prihod biće 
namenjen za lečenje 

j e d a n a e s t o m e s e č n o g 
Dragoljuba Prislingera 
koji boluje od sindroma 
generalizovane hipotonije 
sa ugroženim respiratornim 
funkcijama. Za njegovo 
lečenje neophodan je 
respirator za 24-časovnu 
kućnu ventilaciju za čiju 
nabavku je potrebno 8.000 
evra.

Pozivaju se svi ljubitelji 
sporta da još jednom 
pozdrave rukometaše 
Apatina, proslave ulazak 
i promociju u Prvu 
rukometnu ligu Srbije, 
ali i ostave humani pečat i 
donacijom podrže lečenje 
mališana Dragoljuba 
Prislingera iz Kupusine.

MEČ APATIN-TEMERIN I 
HUMANITARNOG KARAKTERA, POMOĆ 

ZA DRAGOLJUBA PRISLINGERA

ULIČNI FESTIVAL: 1000 DEČAKA I 
DEVOJČICA IGRALO ODBOJKU U 

CENTRU APATINA

01.06.2017.

Autor: Rajko Bošković

Autor: Rajko Bošković

Autor: Rajko Bošković

OTVORENO EVROPSKO PRVENSTVO U 
KUGLANJU ZA SLEPE I SLABOVIDE

Na međunarodnom Street 
volley turniru Apatin 
2017 učestvovalo je 38 
klubova iz Srbije, Hrvatske 
i Bosne i Hercegovine, a 
više od stotinu trenera 
dovelo je na ovaj turnir 
ukupno 176 ekipa. Na 23 
mini odbojkaška terena u 
ulici Srpskih Vladara i na 
Trgu Nikole Tesle takmičilo 
se preko 1000 dečaka 
i devojčica, a odigrano 

je oko 300 utakmica.
Svojim dolaskom ovaj 
turnir su podržali Bogdan 
Obradović, potpredsednik 
Olimpijskog komiteta 
Srbije koji je pozdravio 
učesnike turnira i preneo 
im pozdrave Božidara 
Maljkovića, predsednika 
Olimpijskog komiteta 
Srbije. Ispred Odbojkaškog 
saveza Vojvodine na 
turniru su bili predsednik 

saveza Petar Bogunović sa 
svojim prvim zamenikom 
Jovicom Cvetkovićem, 
trenerom koji je sa ekipom 
Vizure postao prvak Srbije 
u ženskoj konkurenciji u 
sezoni 2016/2017. Ispred 
SO Apatin turnir su podržali 

Dubravka Korać, zamenik 
predsednika opštine Apatin 
i Slobodan Bačić, sekretar 
Sportskog saveza opštine 
Apatin.

Turnir je odlično 
organizovao OK Apatin.

U apatinskoj banji 
Junaković otvoreno je 
17. po redu Evropsko 
prvenstvo u kuglanju za 
slepe i slabovide.

Kuglaška nadmetanja 
počela su u ponedeljak 
29. maja, a u utorak je 
održano svečano otvaranje 
manifestacije. Pored 
domaćina, reprezentacije 
Srbije na ovom prvenstvu 
nastupaju i nacionalne 
selekcije Hrvatske, 
Slovenije, Slovačke, 
Rumunije, Mađarske, 
Češke, Nemačke i Poljske.

U ime domaćina, prisutne 

je pozdravio direktor 
Specijalne bolnice za 
rehabilitaciju Junaković, 
dr Blagoje Marković i 
poželeo gostima prijatan 
boravak i kvalitetno 
sportsko nadmetanje.
Otvaranju 17. Evropskog 
prvenstva u kuglanju 
za slepe i slabovide, 
prisustvovali su i 
predsednik opštine Apatin, 
Milan Škrbić, predsednik 
Nacionalnog sportskog 
saveza slepih i slabovidih, 
Petar Vranjković, 
predsednik IBSA-e, 
Sorin Lapadatu, sekretar 
Sportskog saveza opštine 
Apatin, Slobodan Bačić i 

Plasman u konkurenciji devojčica (2002.-2009.):

2002. godište - 1. NS Volley team, 2. Agrotehnika Osijek, 
3. Apatin

2003. godište - 1. Apatin, 2. NS Volley team, 3. Wariors 
Bačka Palanka
2004. godište - 1. Linga Osijek, 2. Pionir Beograd, 3. NS 
Volley team
2005. godište - 1. Elan Volley Srbobran, 2. NS Volley 
team, 3. Apatin
2006. godište - 1. AS Čonoplja, 2. Futog West, 3. AS 
Beograd
2007. godište - 1. Respekt 1 Novi Sad, 2. Elan Volley 
Srbobran, 3. Respekt 2 Novi Sad
2008. godište - 1. Elbraco Sombor, 2. Pionir Beograd, 3. 
Hajduk Kula
2009. godište - 1. Apatin i NS Volley team , 2. Apatin, 3. 
Hot Volley Beograd

Plasman u konkurenciji dečaka (2001-2006.):

2001/02. godište - 1. Wariors Bačka Palanka, 2. Subotica 
Evisa, 3. Sombor
2003/04. godište - 1. Partizan 1 Bač, 2. Partizan 2 Bač, 3. 
Wariors Bačka Palanka
2005/06. godište - 1. Wariors Bačka Palanka, 2. Partizan 
Bač, 3. Subotica
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Autor: Miodrag Baćanov

STIŽU PRIJAVE EKIPA ZA 8. LIČKU 
OLIMPIJADU

Do početka 8. Ličke 
olimpijade ostaje manje od 
mesec dana, i organizatoru 
Zavičajnom udruženju 
Ličana Nikola Tesla su 
već stigle prve prijave 
ekipa učesnica ovog 
nadmetanja. Svoje učešće 
su već potvrdili Stefan i 
Div Užice, Stefan Sevojno, 
Lički majkani Kolut i 
Prkoški vitezovi Prkosi 
(Bosanski Petrovac). Ove 
ekipe su stalni učesnici 
dosadašnjih nadmetanja, 
a s obzirom na najave 
ostalih kvalitetnih ekipa 
potvrđuje se tvrdnja da će 
predstojeća olimpijada biti 
neizvesnija i kvalitetnija od 
svih dosadašnjih. 

I ove godine će se 
delije okušati u devet 
tradicionalnih narodnih 
disciplina, plus tradicionalna 
trka dece u vrećama, čime 
se simbolično i otvara 
takmičenje. Na protekloj 
Ličkoj olimpijadi 2016. 
godine učestvovale su 22 
ekipe a titulu je osvojio 
prigrevački Džimikomerc 
koji je bio pobednik svih 
sedam do sada odrđanih 
nadmetanja. Drugo mesto 
je osvojio užički Stefan i Div 
koji je već dostavio prijavu za 
ovogodišnje nadmetanje, 
a prijatno iznenađenje je 
bilo treće mesto apatinske 
ekipe Lički sokolovi. Rok za 
projavu ekipa ističe 10 juna.

Harambaša Pega: Lički sokolovi će 
visoko da uzlete

Prvi nastup u sedam godina 
dugoj istoriji nadmetanja 
delija, i već treće mesto 
za Ličke sokolove. Za ovu 
godinu se spremaju za 
korak dalje.

Predrag Majstorović, 
harambaša ekipe ističe 
spremnost i želju svih 
njegovih takmičara da se 
na ovogodišnjem osmom 
po redu nadmetanju još 
jednom osvetla obraz.

“Svi su potvrdili Svoje 
učešće i ove godine. 
Imamo kombinovanu 
ekipu sastavljenu od 
takmičara iz Zrenjanina i 
okoline, i  Apatina. Svako 
za sebe je već počeo 
pripreme, i svi su zadovoljni 
trenutnom formom.” - ističe 
Majstorović.
On kaže da se spremaju i 

neka pojačanja, posebno 
u disciplini   nadvlačenje 
konopa, ali, otom-potom. 

“Ne želim biti neskroman, 
ali ove godine će što se nas 
tiče publika imati šta da 
vidi.” - završava harambaša 
Sokolova.

Rezultati Ličkih sokolova u 
2016. godini:

Vučenje kuke: Milan Vidak 
(3.)
Hodanje po brvnu: Nikola 
Kovačević (4.)
Obaranje ruke: Goran 
Žepina (1.)
Skok uvis iz mesta: 
Radovan Vidačić (2.)
Penjanje uz stožinu: Nikola 
Kovačević (1.)
Bacanje kamena s ramena: 
Svetko Škondra (3.)

Autor: Rajko Bošković

PRIGREVICA POZDRAVLJA SVOJE 
ŠAMPIONE, MEČ LOPTA MLADOSTI 

PROTIV ZADRUGARA

Prigrevica će u subotu 
3. juna ispisati najlepšu 
stranicu svoje fudbalske 
istorije. Ono što su ove 
sezone uradili izabranici 
trenera Slobodana 
Bačića spada u kategoriju 
fudbalskog čuda, jer je 
retko ko u avgustu prošle 
godine očekivao da će 
malo selo apatinske opštine 
za godinu dana dati novog 
fudbalskog prvoligaša.

Očekuje se karnevalska 
atmosfera, protkana 
ovacijama, aplauzima 
i pokličima podrške i 
zahvalnosti prigrevačkim 
gladijatorima koji su u 
prethodnih 27 utakmica 
zabeležili velikih 19 pobeda, 
uz četiri remija i poraza. 
Bratstvo je najefikasniji 
tim lige sa 54 postignuta 
gola, a samo gol manje od 
prigrevačke ekipe primio je 
trećeplasirani TSC iz Bačke 
Topole.
Prigrevački tim nakon 
remija proteklog vikenda u 
Pančevu protiv domaćeg 
Železničara ima četiri boda 
više od drugoplasiranog 
Omladinca iz Novih 
Banovaca, a u poslednjem 
30. kolu Srpske lige - grupa 
Vojvodina dočekuje Bačku 
1901 iz Subotice. Meč je na 
programu u subotu 3. juna 
sa početkom u 17 sati.

Ekipa Bečeja 1918 od 
naredne sezone igraće 
u Srpskoj ligi. Bečejci su 
obezbedili prvo mesto 
na tabeli i u svečarskoj 

atmosferi dočekaće 
ekipu odžačkog Tekstilca 
u poslednjem 30. kolu 
Vojvođanske lige - grupa 
Sever.

Kolo pre kraja prvenstva u 
istom takmičenju situacija 
za apatinsku Mladost je 
prilično jasna. Prethodnog 
vikenda crveni đavoli su 
odigrali nerešeno 3:3 na 
gostovanju u Kanjiži sa 
ekipom Potisja, dok je Vrbas 
bio bolji od Radničkog 
u Somboru i slavio 
razultatom 2:1. Mladost 
ima bod više od Vrbasa 
i pobeda nad ekipom 
Zadrugara iz Srpskog 
Miletića u poslednjem 
kolu na domaćem terenu 
garantuje im opstanak u 
ligi, bez obzira na rezultat 
meča Vrbas-Subotica.
Apatinci tako, nakon 
turbulentne sezone u kojoj 
su imali mnogo rezultatskih 
i igračkih problema pred 
poslednjih 90 minuta sve 
drže u svojim rukama. 
Iz tabora nekadašnjeg 
superligaša poručuju da će 
učiniti sve kako bi savladali 
svog protivnika koji u Apatin 
dolazi potpuno rasterećen, 
bez rezultatskog 
imperativa. Uprava kluba 
poziva sve navijače i 
ljubitelje fudbala da dođu 
na stadion kraj Dunava i 
podrže mlade fudbalere u 
finalnoj borbi za opstanak 
u Vojvođanskoj ligi. Meč 
Mladost-Zadrugar igra 
se u subotu 3. juna sa 
početkom u 17 sati.

proslavljeni bokserski as 
Dragomir Vujković, ispred 
Sportskog saveza Srbije.

Manifestacija će trajati 
ukupno sedam dana, 
tačnije od 29. maja do 4. 

juna. Sponzori takmičenja 
su Apatinska pivara, Na 
eks i Knjaz Miloš, a medijski 
pokrovitelji 025info 
televizija, Radio Dunav i 
Radio Apatin.

01.06.2017.




